
Paneelikeskustelu kysymyksiä 

 

1. Onko Sysmä valmis kustantamaan enemmän varoja puhtaampiin ja kestävimpiin 

energiamuotoihin uudessa koulurakennuksessa? Jos ei, miksi? 

2. Millä perustein uuden koulun rakennusmateriaali valitaan? Onko elementtikoulu vieläkin 

vaihtoehtona? Miksi?  

3. Nykyisessä koulussamme ei ole liikuntasalia, pukukoppeja, suihkuja ja keittiötä, mikä on 

ollut ongelma. Onko tulevaan koulurakennukseen mietitty näiden hankintaa? 

4. Millä budjetilla koulua aletaan rakentaa? Kuinka laadukkaaseen kouluun olisi varaa?  

5. Miten urheilumahdollisuudet koulun lähellä on suunniteltu? Aiotaanko urheilukenttä 

siirtää koulun viereen ja säilytetäänkö tekojääkaukalo? 
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